
01 Jan 2023 - 31 Dec 2023

 Santorini
 Mykonos
 Lobster Meals
 Corinth Canal Boat
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 Athens Outlet

1 Penang – Transit City (MOB)
Assembles at Penang International Airport for your flight to Capital Of Greece
- Athens, one of the world’s oldest cities.
**Overnight onboard.
2 Transit City - Athens (D)
Upon arrival, Athens City orientation tour such as Syntagma Square and
stop at the Panathenaic and Stadium . Next will visit to Plaka Old Town for
shopping and visit World Famous site of the Acropolis, the Parthenon.
**Syntagma Square - the monument was built in 1929 , dedicated to the
unknown soldier killed during the war.
**Panathenaic Stadium - Where the first Olympic Games of the modern era
were hold in 1896. See the archaeological site of the Temple of the Olympus
Zeus and Hadrian’s Arch.
**Overnight at Athens.
3 Athens – Mycenae – Diakopto - Kalavrita (B/L/D)
After breakfast, Coastal road along the Saronic Gulf to the Corinth Canal and
Canal Boat Ride (subject to weather permitted). Then visit to Mycenae
UNESCO World Heritage site, the Homeric city of Atreides. Visit to Lion Gate,
Cyclopean Walls and the Royal Tombs. After that proceed to take train from
Diakopto to Kalavrita. It’s a train that can reach high altitudes and operate on
steep grades, through territories of unique interest and spectacular views.
**Overnight at Kalavrita
4 Kalavrita – Kastria Cave - Athens (B/L/D)
Today, half day excursion tour to visit the Kastria Cave, which is over
3,000,000 years old, with impressive and colourful stalactities and
stalagmites. Later back to Athens.
**Overnight at Athens
5 Athens - Mykonos (B/L/D)
Today transfer to the port of Rafina and depart by super ferry to Mykonos -
one of the most famous Greek Island, and is by far the most cosmopolitan.
Walk around the town with enjoy the shops and boutiques. Start with a
walking tour around the narrow white washed street of Mykonos Town filled
with churches, the tiny shop, Little Venice & land marked Windmills.
**Overnight Mykonos

6 Mykonos - Santorini (B/L/D)
A leisurely morning until transfer to the port proceed to Santorini by ferry.
Upon arrival stop for wine tasting of a local winery.
**Santorini - Here is the most beautiful sunset in the world, the most
magnificent seascape, the blue and white color world is photographer’s
paradise.
**Overnight at Santorini.
7 Santorini (B/L/D)
Walking orientation tour including Fira Town, traditional village of Oia, which
located on the northern tip of the island, high on the cliff top. Later walk on
the beautiful volcanic Black Sand Beach of Kamari.
**Overnight at Santorini.
8 Santorini - Athens (B/D)
After breakfast, transfer to take super ferry to Athen. Upon arrival, transfer
to hotel relax and enjoy.
**Overnight Athens
9 Athens – Transit City (B/MOB)
After breakfast, visit to Athens Outlet free Shopping. Next transfer to
International Airport for your flight to Penang.
**Overnight on Board
10 Arrival Penang
Arrival Penang.



 圣托里尼岛

 米克诺斯岛

 龙虾餐

 萨罗尼克湾游船

01 Jan 2023 - 31 Dec 2023 FTG10D7NATHJEFF061022JK

 雅典名牌奥特莱斯

1 槟城 - 中转城市 （机上用餐）

全体集聚于槟城国际机场，乘搭客机飞往雅典。它是希腊
首都，也是欧洲古代文明的发源之一。
**夜宿于机上
2 中转城市 - 雅典 （晚餐）

抵达后，雅典市区观光于观看宪法广场及帕那辛纳克体育
场。接着前往游览波拉卡老城区自由购物及前往世界著名
的雅典卫城参观雅典帕德嫩神庙。
**宪法广场 - 纪念碑建于 1928 年，是为了纪念在摆脱土耳
其统治得战争中捐躯的希腊无名英雄。
**帕那辛纳克体育场 - 是 1896 年举行第一届现代奥林匹克
运动会而闻名的竞技场。奥林匹克宙斯神殿是雅典最古老
的神殿，也是当时最大的神殿。
**夜宿于雅典
3 雅典 - 迈锡尼 – 季亚科普通 - 卡拉夫里塔（早午晚餐）

早餐后，沿着萨罗尼克湾到科林斯运河的沿海路和乘船游
览（视天气情况而定）。 然后参观被联合国教科文组织列
为世界遗产的迈锡尼，荷马的阿特里德斯市。 参观狮子
门，独眼巨人沃尔斯和皇家陵墓。 之后，继续从季亚科普
通乘坐火车前往卡拉夫里塔。 这是一列火车，可以穿越高
海拔地区，并通过独特的兴趣和壮观的风景在陡峭的坡度
上运行。
**夜宿于卡拉夫里塔
4 卡拉夫里塔- 卡斯特里亚洞 - 雅典（早午晚餐）

今天早晨，参观拥有 300 万年历史的卡斯特里亚洞，它拥
有令人印象深刻且色彩斑的古怪及钟乳石。 接下来回到雅
典。
**夜宿于雅典
5 雅典 - 米科诺斯岛 （早午晚餐）

今天转移到拉斐那港口，并乘渡轮前往米克诺斯岛-希腊最
著名的岛屿之一，也是迄今为止最国际化的岛屿。 在镇上
漫步，享受商店和精品店。 开始徒步游览米科诺斯镇狭窄
的白色街道，街道上布满教堂、小商店、小威尼斯和风

车。
**夜宿于米科诺斯岛
6 米科诺斯岛 - 圣托里尼岛 （早午晚餐）

享受悠闲的早晨，直到出发至港口乘渡轮前往圣托里尼。
抵达后停留品尝当地酒庄的葡萄酒。
**圣托里尼-这里是世界上最美丽的日落，最壮观的海景，
蓝色和白色的色彩世界是摄影师的天堂。
**夜宿于圣托里尼岛。
7 圣托里尼岛（早午晚餐）

今天步行游，包括在悬崖顶上岛的北端-伊亚传统村庄与费
拉城，之后在美丽的卡马里火山黑沙滩上散步。
**夜宿于圣托里尼岛
8 圣托里尼岛 - 雅典（早晚餐）

早餐后，乘搭快艇返回雅典。抵达后，前往入住酒店休
息。
**夜宿于雅典
9 雅典 - 中转城市 （早餐/机上用餐）

早餐后，前往游览雅典名牌奥特莱斯。之后送往国际机
场，乘搭客机飞返家园。
**夜宿于机上
10 中转城市 - 槟城

抵达家园。行程结束。


